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JEGYZŐKÖNYV 
 

Jelen jegyzőkönyv a 2024. július 25-én, 20:00 órai kezdettel tartott, rendes 

tanácsülés alkalmával került felvételre.  

Az üléselnök, Bálint Attila tanácsos úr megállapította, hogy a Helyi Tanács 

összehívása a Közigazgatási Törvénykönyvről szóló, 2019/57-es Sürgősségi 

Kormányrendelet 133-as, 134-es, 135-ösés 196-oscikkelyének előírásai szerint, 

a 2024/117-es számú Polgármesteri rendelkezés értelmében került 

összehívásra, határozatképes. 

Az ülésen a következő tanácsosok vesznek részt: 

1. Bálint Ștefan-Tibor 

2. Bálint Attila 

3. Bartalis Csaba 

4. Elekes Szabolcs 

5. Gál Katalin 

6. Jakab Attila 

7. Kovács Ernő 

8. Kovács Levente 

9. Marthy Barna 

10. Mihálydeák Ervin 

11. Nagy Ervin 

12. Sajgó Rita 

13. Szabó Ágoston-Attila 

 

A gyűlésről igazoltan hiányzik Elekes József tanácsos úr és Kovács Attila 

alpolgármester úr. 

A gyűlésen jelen van Kovács Ileana-Éva, a község jegyzője.  

A tanácsülés teljes egészében hangfelvételre kerül. A gyűlés magyar 

nyelven zajlik.  

Az üléselnök Bálint Attila megállapította, hogy a tanácsülést a törvényi 

előírásoknak megfelelően hívták össze, üdvözli a jelenlévőket és megnyitja 

Gyergyóújfalu Község Tanácsának rendes ülését. 

 



Az írásos meghívó alapján ismerteti a tárgyalandó négy napirendi 

pontot: 

1. 54/2024. sz. Határozattervezet az üléselnök megválasztására a következő 

2 hónapra  

2. 55/2024. sz. Határozattervezet Gyergyóújfalu község polgármestere 

szakapparátusa Szervezeti felépítésének és Státusjegyzékének 

jóváhagyására 

3. Gyergyóújfalu Község Képviselőtestülete előző ülése jegyzőkönyvének 

jóváhagyása 

4. Folyó ügyek 

 

Az üléselnök felkérdezi a jelenlevőket, hogy van-e valakinek hozzászólása 

a napirendi pontokkal kapcsolatban? Nincs. Szavazásra bocsátja a napirendi 

pontokat, a Képviselő Testület 13 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül fogadta el.  

Az ülés folytatódik a napirendi pontok tárgyalásával.   

   

1. 54/2024. sz. Határozattervezet az üléselnök megválasztására a következő 

2 hónapra  

Kovács Ileana-Éva: Azért van két hónap javasolva, mert szeptemberben még 

biztos, hogy a Testület ilyen formában fog működni, utána pedig, ha 

szükséges még lesz javasolva üléselnök, ha nem akkor az új megválasztott 

Testület fog dönteni az üléselnökről. A júliusi hónappal lejár Bálint Attila 

tanácsos úr üléselnöki mandátuma, a Tanács Működési Szabályzata 

értelmében a névsorban a következő, Bálint Ștefan-Tibor tanácsos úr van 

javasolva a következő három hónapra üléselnöki funkcióra.  

Bálint Attila: Szükség van a Munkaügyi szakbizottság véleményezésére. 

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta, hogy Bálint Ștefan-

Tibor tanácsos úr legyen az üléselnök a következő két hónapban.  

Bálint Attila: Kérem a Testületet, szavazzanak, ki ért egyet, az üléselnök 

megválasztásával kapcsolatban? A Helyi Tanács 13 igen szavazattal, 

tartózkodás és ellenszavazat nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

 

 

 

 



2. 55/2024. sz. Határozattervezet Gyergyóújfalu község polgármestere 

szakapparátusa Szervezeti felépítésének és Státusjegyzékének 

jóváhagyására 

Kovács Ileana-Éva: Tavaly a 296-os költségvetés megszorítási törvény 

következtében három üres poszt került leépítésre, többek között a 

polgármesteri tanácsadó poszt is. Ebben az évben két poszt üresedett meg a 

mezőgazdasági irodában, ebből az egyik van javasolva, hogy újra létrehozzuk 

a polgármesteri kabinetet egy poszttal, a másik poszt pedig a legmagasabb 

kategóriából vissza véve kezdő kategóriába. Ez két megüresedett poszt, az 

egyiket Kósa Csaba foglalta el, a másikat Lázár Mária, most mindketten 

nyugdíjba vonultak, ezért szükséges átminősíteni a posztokat, hogy lehessen 

vizsgát kiírni és újra felépíteni a polgármesteri hivatal szerkezeti rendszerét. 

Bálint Attila: Megkérem az összes szakbizottságot véleményezzék a 

határozattervezetet. 

Gál Katalin: A Gazdasági szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Elekes Szabolcs: A Munkaügyi szakbizottság elfogadta a határozattervezetet.  

Gál Katalin: A Szocio-kulturális szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet. 

Kovács Ernő: A Mezőgazdasági szakbizottság is elfogadta a 

határozattervezetet.    

Bálint Attila: Kérdezem a Tanácsot, valakinek kérdése, hozzászólása a 

határozattervezettel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem a 

Testületet szavazzanak, ki ért egyet, hogy a határozattervezetet ebben a 

formában elfogadjuk? A Helyi Tanács 13 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül fogadta el a határozattervezetet. 

 

3. Gyergyóújfalu Község Képviselőtestülete előző ülése jegyzőkönyvének 

jóváhagyása 

Bálint Attila: Kérdezem Testület tagjait valakinek észrevétele, kiegészítése a 

jegyzőkönyvvel kapcsolatban van-e? Amennyiben nincs, kérem a Testületet, 

szavazzanak, ki van amellett, hogy az előterjesztett formában elfogadjuk a 

jegyzőkönyvet? A Helyi Tanács 13 igen szavazattal, tartózkodás és 

ellenszavazat nélkül fogadta el a jegyzőkönyvet. 

 

4. Folyó ügyek 

Mihálydeák Ervin: A meghirdetett posztokra milyen követelmények vannak 

a mezőgazdasági irodában? 



Kovács Ileana-Éva: Kezdő fokozat, egyetemi végzettséggel, mérnöki 

felkészültség. A másik pedig a polgármesteri tanácsos poszt, ott a 

polgármester úr dönti el a követelményeket.  

Kovács Ernő: Kértünk tükörcseréket, azok mikor fognak megtörténni? 

Kovács Ileana-Éva: Utána nézünk holnap.  

Bálint Attila: Amennyiben nincs több kérdés, az ülést ezennel berekesztem.      

   

   
 

 

 

  Ülésvezető elnök        Jegyző 

              Bálint Attila                         Kovács Ileana-Éva 


